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Türkiye Dayanıklı Peyzaj Entegrasyonu Projesi (TULIP) kapsamında Dünya Bankası kaynaklı
olarak uygulanan Bolaman Havzası Rehabilitasyon Projesi’nin Bölgesel Yönlendirme Kurulu
Toplantısı yapıldı.Valilik toplantı salonunda, Vali Tuncay Sonel’in başkanlığında yapılan
toplantıya, AK Parti Ordu Milletvekili Dr. Şenel Yediyıldız, Ordu Büyükşehir Belediye Başkan
Vekili Celal Tezcan, Giresun Orman Bölge Müdürü Ahmet Güneş, DSİ Samsun Bölge Müdürü
Köksal Buğra Çelik, Karayolları Samsun Bölge Müdür Yardımcısı Emine Balaban, Tarım ve
Orman Bakanlığı Daire Başkanı ve Proje Koordinatörü İbrahim Güven, İl Tarım ve Orman
Müdürü Kemal Yılmaz, ilgili kurum müdürleri, Bolaman Havzası Rehabilitasyon Projesi
kapsamında yer alan ilçelerin belediye başkanları ile projede görev alan uzmanlar katıldı.
Projenin Ordu’ya kazandırılmasında emeği geçenlere teşekkür eden Vali Tuncay Sonel, “Sayın
Cumhurbaşkanımızın liderliğinde, Bakanlarımızın ve Milletvekillerimizin desteği ile Ordu’muzun
her köşesine ciddi yatırımlar geliyor. 58 Milyon Avro’luk bu projenin de ilimize kazandırılmasında
emeği geçen başta Milletvekilimiz Sayın Şenel Yediyıldız’a ve diğer emeği bulunanlara
devletimiz, milletimiz adına teşekkür ediyorum. Bu toplantımızın amacı da, yöre insanımızın
heyecanla beklediği projede ilk kazmanın vurulmasını sağlamaktır. Büyük Ordu Ailemizin
desteğiyle bu projeyi de başarıyla yürüteceğiz inşallah. Bizler, bu projenin yürütücüleri olan
kurumlarımızın ve proje uygulayıcılarımızın her daim yanındayız” dedi.
Projeye sahip çıkıp yönetmesinden dolayı Vali Tuncay Sonel’e teşekkür eden Milletvekili Dr.
Şenel Yediyıldız, “Sayın Valimiz, bu projeye sahip çıktı ve bugüne kadarki süreçte de projenin
adım adım uygulanmasında bizlere destek oldu. Bundan dolayı çok mutluyum ve Sayın
Valimize çok teşekkür ediyorum. Bu proje için Dünya Bankasından beklediğimiz 300 milyon
Dolardı. Ancak, 58 milyon Avro alabildik. Azar azar da olsa zaman içerisinde hedeflediğimiz
bütçeyi alabileceğimizi düşünüyorum. 58 milyon Avro’luk yatırımı bölgemize kazandırmış
olacağız. Proje kapsamında Orman, DSİ, Karayolları, Tarım teşkilatlarımızın bölgeye yatırımları
olacak” diye konuştu.
Ordu Büyükşehir Belediye Başkan Vekili Celal Tezcan da projenin Ordu’nun dörtte birini
kapsayan önemli bir proje olduğunu ifade ederek, emeği geçenlere teşekkür etti.
Konuşmaların ardından, Proje Koordinatörü İbrahim Güven tarafından bir sunum yapılarak,
projede bugüne kadar gelinen aşama hakkında Vali Tuncay Sonel, Milletvekili Dr. Şenel
Yediyıldız ve toplantıya katılanlara bilgilendirmede bulunuldu.
Toplantıda, Giresun Orman Bölge Müdürü Ahmet Güneş, DSİ Samsun Bölge Müdürü Köksal
Buğra Çelik, Karayolları Samsun Bölge Müdür Yardımcısı Emine Balaban, İl Tarım ve Orman
Müdürü Kemal Yılmaz da sunum yapılarak, proje kapsamında kurumlarınca bugüne kadar
yapılan ve bundan sonra yapılacak çalışmalar ve faaliyetlerle ilgili bilgi verdiler.
Toplantı, toplantıya katılanların proje uygulamaları ile ilgili görüş, öneri, düşünce ve taleplerini
dile getirmeleri ile son buldu.
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